
Beste Excellentie, 
 
Hierbij wil ik mijn bezwaar maken op het voorgenomen besluit om de jacht in het komende 
jachtseizoen op de haas voorlopig te sluiten.  
Via deze weg wil ik u benaderen om het besluit voor het sluiten van de jacht op het haas te 
heroverwegen. 
Zelf beheer ik al meer als 40 jaar een jachtveld in de provincie Utrecht in de WBE Lopikerwaard. 
De gegevens die u ter beschikking zijn gesteld waarop u uw besluit heeft genomen stroken niet met 
de werkelijkheid wat ik zelf kan beamen.  
Binnen de WBE lopikerwaard is er al jaren een toename in het hazenbestand wat ik ook in mijn eigen 
jachtveld constateer. 
Ondanks de huidige intensieve landbouw, wat vroeger kleinschaliger was waarin het gras en hooi 
naar behoefte werd binnen gehaald, waar nu grote veehouderijen zijn ontstaan waar er tot wel 5/6 
keer per jaar gemaaid wordt wat een impact heeft op al het wildleven op de grond. 
Elk jaar draag ik mijn steentje bij in het jachtveld om de boeren te adviseren hoe ze moeten maaien, 
snelheid van maaien rekening mee te houden, nesten te beschermen om maaiverlies te voorkomen, 
roofwild in toom te houden. Dit alles om de wildstand voor nu maar ook in de toekomst te bewaken. 
De cijfers laten zien dat het alleen maar goed gaat met in dit geval de haas.  
Het is voor dit jachtgebied niet wenselijk om als er niet gejaagd zou mogen worden een over populatie 
te laten ontstaan waarbij ziektes eerder de overhand krijgen en dit te nadele van het haas zou werken. 
Zelf mag ik graag vaak in de polder zijn om uiteindelijk aan het einde van het jaar een aantal hazen te 
bejagen wat als een beloning is voor het hele jaar in het veld zijn waar vrienden, familie van genieten. 
Daarom wil ik u vragen om dit voornemen  te heroverwegen mede op bovenstaande uitleg. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ton Ros 
 
 


